

中国核心期刊数据库收录期刊
中国学术期刊光盘版收录期刊

ISSN 1004-7743 CN 33-1160/S
第33卷 VOL. 33 第4期 NO. 4

华东森林经理

EAST CHINA FOREST MANAGEMENT

中国 浙江 杭州

HANGZHOU ZHEJIANG CHINA

华东森林经理

第33卷
VOL. 33
第4期
NO. 4

2019 4



HUADONG SENLIN JINGLI

国家林业和草原局华东调查规划设计院
中国林学会森林经理分会华东地区研究会
全国林业调查规划科技信息网华东大区站

二〇一九年十一月

华东森林经理

第 33 卷 第 4 期
(季刊 1987 年创刊)
HUADONG SENLIN JINGLI

主管单位:

国家林业和草原局

主办单位:

国家林业和草原局华东调查规划设计院
中国林学会森林经理分会华东地区研究会
全国林业调查规划科技信息网华东大区站

《华东森林经理》编辑部

主 编 何时珍
副 主 编 聂祥永 李文斗 (常务)
编 辑 李文斗 朱安明
英文译校 唐可平 (兼)

编辑出版 《华东森林经理》编辑部

地 址 浙江省杭州市德胜东路 3311 号
邮 编 310019
电 话 (0571) 81069616
传 真 (0571) 81069612

电子信箱 HDSL@chinajournal.net.cn

网 址 <http://HDSL.chinajournal.net.cn>

印刷单位 浙江国广彩印有限公司

订 购 处 《华东森林经理》编辑部

国内统一刊号 CN 33-1160/S

国际标准刊号 ISSN 1004-7743

广告经营许可证号 浙工商广字 07106 号

出 版 日 期 2019 年 11 月

定 价 5.00 元

目 次

森林资源与环境

- 开化县森林资源动态变化分析与发展建议……………余拥军 (1)
江山市乔木公益林与乔木商品林生长速度比较……………
……………廖文海 曾春兴 姜轶等 (7)
浙江省淳安县公益林区划界定结果与分析评价……………
……………李红俊 黄世国 周卫青 (11)
不同林分杉木 3 代林产品价值和生态效益的研究……………
……………梅建伟 吴家连 (15)
松阳县林村林场野生药用植物资源调查分析……………
……………蒋海陇 胡俊杰 涂川林等 (18)
混交林下多花黄精仿野生种植技术探讨……………
……………张发根 张文斌 赖根伟等 (22)

林业经营管理

- 浙江省国有林场可持续发展研究……………林松 刘海英 蒋仲龙 (25)
浙江省重点工程人工造林成效特点分析与提升建议……………吴昊 (30)
林业管理由“数字林业”向“智慧林业”发展的思考…梅路俊 (34)
金华市金东区花卉苗木产业现状与发展建议……………
……………汤荣堂 黄飞来 郑立凯等 (36)
长兴县香樟残次绿化苗木改造提升技术初探……………
……………陈光华 钱进芳 莫颖等 (40)
管氏肿腿蜂的人工繁育条件优化实验研究……………赵莹 (44)
珍贵彩色健康森林作业设计技术探讨……………应尚蛟 吕明亮 (48)

森林生态文化

- 浙江九龙山国家级自然保护区生态旅游资源评价与发展战略……………
……………李成惠 柳丽霞 郭小华 (51)
白塔湖国家湿地公园保护中存在的问题与对策……………
……………杨海炳 张林 袁蔡燕 (55)
丽水市森林康养产业发展现状及对策浅析……………
……………刘伟 王敏彪 杨艺薇 (58)
春季森林景观改造提升的实践与探索……………
……………单佳月 杜敏红 黄龙标等 (61)

“3S”技术应用

- 森林资源年度监测变化小班提取及数据检查工具开发…代劲松 (65)

East China Forest Management

Vol. 33, No. 4

(Quarterly started in 1987)

Nov. 2019

Competent organization:

National Forestry and Grassland Administration

Sponsored by:

East China Inventory and Planning Institute of National
Forestry and Grassland Administration

East China Association, Sub-society of Forest Management
of Chinese Forestry Society

East China Station, State Science and Technology
Information Network for Forestry Inventory and Planning

Editorial Department of

East China Forest Management

Chief Editor: He Shizhen

Associate Editor: Nie Xiangyong

Li Wendou

Editor: Li Wendou Zhu Anming

English Editor: Tang Keping

Edited & Published by:

Editorial Department of
East China Forest Management

Address: No.3311 East Desheng Road, Hangzhou, Zhejiang

Post Code: 310019

Tel: (0571) 81069616

Fax: (0571) 81069612

E-mail: HDSL@chinajournal.net.cn

Homepage:

<http://HDSL.chinajournal.net.cn>

Printing by: Zhejiang Guoguang Color
Printing Co., Ltd

No: ISSN 1004-7743 CN 33-1160/S

Ad. Licence: No.07106 Zhejiang Industry and business

price: RMB ¥ 5.00

Contents

Forest Resources and Environment

- Dynamic analysis and development suggestions of forest resources in Kaihua county.....Yu Yongjun (1)
- A comparison of growth rates between the public welfare and commercial arbor forest in Jiangshan city.....Liao Wenhai et al. (7)
- Analysis and evaluation of the zoning results of public welfare forest in Chun'an county of Zhejiang province..... Li Hongjun et al. (11)
- A study on the value and ecological benefit of 3-generation forest products of Chinese fir in different stands..... Mei Jianwei et al. (15)
- Investigation and analysis of the wild medicinal plant resources in Lincun forest farm of Song'yang county..... Jiang Hailong et al. (18)
- Discussion on technology of imitating wild planting of *Polygonatum cyrtonea* under mixed forest.....Zhang Fagen et al. (22)

Forestry Management

- Study on sustainable development of state-owned forest farm in Zhejiang province.....Lin Song et al. (25)
- Analysis on the characteristics of achievements in the key artificial afforestation projects and suggestions for improvement in Zhejiang province..... Wu Hao (30)
- Thoughts on development of forestry management from 'Digital Forestry' to 'Intelligent Forestry'.....Mei Lujun (34)
- Present situation and development suggestion of flower and seedling industry in Jindong district of Jinhua city.....Tang Rongtang et al. (36)
- Preliminary study on technology of transforming and upgrading defective greening seedlings of *cinnamomum camphora* in Changxing county..... Chen Guanghua et al. (40)
- Experimental study on the optimization of artificial breeding conditions for *Scleroderma Guani*.....Zhao Ying (44)
- Discussion on operational design technology of precious colored healthy forest..... Ying Shangjiao et al (48)

Forest Ecological Culture

- Evaluation and strategies of developing ecological tourism resources in Jiulongshan state nature reserve of Zhejiang province.....Li Chenghui et al. (51)
- The existing problems and the suitable policies for protection in Baitahu state wetland park.....Yang Haibing et al. (55)
- A brief analysis on the development status and the corresponding policies of forest health industry in Lishui city.....Liu Wei et al. (58)
- Practice and exploration for forest landscape transformation and promotion in spring.....Shan Jiayue et al. (61)

3S Technology Application

- Extraction of subcompartments for monitoring annual changes of forest resources and development of data checking tools...Dai Jingsong (65)